
Styremøte 07.02.2018

Tilstede : Adeline, Annfrid, Stine Marie, Linn, Christine og Beate

Saksliste 
Godkjenning av forrige referat 

– Godkjent

Plagiat
– Adeline kontakter de det gjelder som skal ordne opp i det .

Årsmøte
– Alt er klart og styret håper medlemmer tar seg tid til komme på årsmøtet.

Nordisk
– Har undersøkt  lokaler som kan være aktuell
– Har flere lokaler som sjekkes opp  mtp beliggenhet og pris. 
– Sponsorere – hvilke petdommere ? 
–

Evt
     -Vi takker for innsats til de som nå går ut av styret, godt jobba :) 


